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Protokół Nr XXXIII/21 

z obrad XXXIII sesji Rady Powiatu Kolneńskiego 

w dniu 29 grudnia 2021 r. 

 

Obrady XXXIII sesji Rady Powiatu Kolneńskiego VI kadencji, prowadzono w 

Starostwie Powiatowym w Kolnie (w sali konferencyjnej). Obrady prowadzono w godz. od 

1200 do 1330 pod przewodnictwem Michała Kulczewskiego – przewodniczącego rady. 

Przewodniczący otworzył obrady sesji i powitał wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania uchwał. W chwili otwarcia 

obrad obecnych było 13 radnych, jednak Przewodniczący Rady podkreślił, że za chwilę, po 

złożeniu ślubowania przez nową radną, radnych obecnych na sesji będzie 14-stu  (nieobecny 

był radny Hubert Charubin). 

(Lista obecności radnych – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Spoza Rady na sesji obecni byli m.in.: Sekretarz Powiatu Agnieszka Chrzanowska, Skarbnik 

Powiatu Anna Olszak, Inspektor w Wydziale GN Barbara Zakrzewska,  Dyrektor PZOO w 

Kolnie Sławomir Zalewski, Dyrektor PCPR w Kolnie Krzysztof Sobiewski, Powiatowy 

Lekarz Weterynarii w Kolnie Katarzyna Waszkiewicz, Państwowy Powiatowy Inspektor 

Sanitarny w Kolnie Urszula Gołębiewska, Komendant Powiatowy Policji w Kolnie 

Grzegorz Malinowski, Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Kolnie Tomasz Sielawa, Radca Prawny Zbigniew Twarowski, Portal Kolniak24 - Krzysztof 

Szostkowski. (Lista obecności gości – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski odczytał postanowienie Komisarza Wyborczego 

w Łomży z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Powiatu 

Kolneńskiego przez Panią Beatę Alinę Orzołek. 

(Postanowienie Nr 43/2021 Komisarza Wyborczego w Łomży z dnia 30.11.2021 r. 

stanowi załącznik do protokołu)  

 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poprosił wszystkich o powstanie. Następnie Pani 

Beata Alina Orzołek złożyła ślubowanie, obejmując tym samym mandat radnego Rady 

Powiatu Kolneńskiego.  

 

Następnie Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym 

wraz z materiałami na sesję drogą elektroniczną i zapytał o ewentualne uwagi, i wnioski do 

niego. Uwag i wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie postanowienia Komisarza Wyborczego w Łomży w sprawie obsadzenia 

mandatu radnego Rady Powiatu Kolneńskiego. 

3. Ślubowanie.  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Starosty z międzysesyjnej pracy zarządu powiatu. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Przyjęcie informacji złożonych przez kierowników powiatowych służb, inspekcji i 

straży, w tym przez:  

1) Komendanta Powiatowego Policji w Kolnie – o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie powiatu kolneńskiego za rok 2021, 

2) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kolnie – o stanie 

bezpieczeństwa powiatu kolneńskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 

2021,  
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3) Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kolnie – o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kolneńskiego za rok 2021, 

4) Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kolnie – o stanie bezpieczeństwa 

weterynaryjnego na terenie powiatu kolneńskiego w 2021 r. 

9. Uchwalenie budżetu powiatu na 2022 r., według projektu ustalonego przez zarząd 

powiatu, w tym:  

1) przedstawienie  projektu budżetu powiatu, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu powiatu, 

3) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów do projektu budżetu, 

4) dyskusja, 

5) podjęcie uchwały. 

10. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kolneńskiego na lata 2022-

2028, wg projektu ustalonego przez zarząd powiatu, w tym: 

1) przedstawienie projektu uchwały, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, 

3) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, 

4) dyskusja, 

5) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwał wg projektów wniesionych przez Zarząd Powiatu tj.:  

1) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Kolneńskiego na 2021 r.;  

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kolneńskiego na lata 

2021-2029; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie garażu w drodze bezprzetargowej; 

4) w sprawie wyrażenia zgody na wynajem/dzierżawę lokali oraz powierzchni 

reklamowych w drodze bezprzetargowej;  

5) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadające 

Powiatowi Kolneńskiemu w 2021 r.; 

6) w sprawie zmiany Powiatowego Programu Profilaktyczno – Edukacyjnego dla Dzieci 

i Młodzieży w Rodzinach Zagrożonych Przemocą w Rodzinie w Powiecie 

Kolneńskim na lata 2021-2025; 

12. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 r. 

13. Przedstawienie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania planu kontroli w 2021 r. 

14. Zatwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2022, z podjęciem uchwały w 

tej sprawie wg przedłożonego projektu. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

16. Wnioski i oświadczenia radnych.  

17. Zamknięcie obrad. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. - Ad.4. – zrealizowano. 

 

Ad.5. Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad poprzedniej sesji Rady 

Powiatu Kolneńskiego został udostępniony radnym w formie elektronicznej na panelu 

radnego oraz był wyłożony do wglądu przed dzisiejszą sesją. Zapytał o uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłaszano. W głosowaniu jawnym imiennym 14 gł. „za” tj. jednogłośnie Rada 

Powiatu przyjęła protokół ozn. Nr XXXII/21. 
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Ad.6. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu Kolneńskiego od dnia 29 

listopada 2021 r. do dnia 29 grudnia 2021 r. przedstawił Starosta Kolneński Tadeusz Klama. 

Pytań nie zgłaszano. (Sprawozdanie spisane odrębnie – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.7. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że na chwilę obecną nie 

wpłynęły na piśmie żadne interpelacje oraz zapytania radnych.  

 

Ad.8. Pisemne informacje złożone przez kierowników powiatowych służb, inspekcji i straży 

były umieszczone na panelu radnego.  

 

1) Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 

kolneńskiego za rok 2021 przedstawił Komendant Powiatowy Policji w Kolnie Grzegorz 

Malinowski.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Głos zabrała radna Monika Stachelska i złożyła dwóm policjantom Panu Krzysztofowi 

Mieczkowskiemu oraz Arturowi Skrodzkiemu wyrazy uznania za ich pracę. Dodała, że 

bardzo dobrze wykrywają przestępstwa internetowe.  

Następnie w głosowaniu jawnym imiennym Rada Powiatu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie 

przyjęła przedstawioną informację. 

(Uchwała Nr XXXIII/260/21 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta 

Powiatowego Policji w Kolnie stanowi załącznik do protokołu)  

 

2) Informację o stanie bezpieczeństwa powiatu kolneńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2021 przedstawił Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Kolnie Tomasz Sielawa. Dyskusji nie podejmowano. 

Następnie w głosowaniu jawnym imiennym Rada Powiatu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie 

przyjęła przedstawioną informację.  

(Uchwała Nr XXXIII/261/21 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kolnie stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

3) Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kolneńskiego za rok 2021 

przedstawiła Pani Urszula Gołębiewska - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Kolnie. Dyskusji nie podejmowano.      

Następnie w głosowaniu jawnym imiennym Rada Powiatu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie 

przyjęła przedstawioną informację. 

(Uchwała Nr XXXIII/262/21 w sprawie przyjęcia informacji Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kolnie stanowi załącznik do protokołu) 

 

4) Informację o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie powiatu kolneńskiego w 

2021 r. przedstawiła Pani Katarzyna Waszkiewicz - Powiatowy Lekarz Weterynarii w 

Kolnie. Zapytań i uwag do przedstawionej informacji radni nie składali. Przewodniczący 

Rady Michał Kulczewski stwierdził, że Rada przyjęła powyższą informację.  

(Informacja, o której mowa stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.9. Projekt budżetu powiatu na 2022 r. przedstawił Starosta Tadeusz Klama i 

poinformował, że planowany budżet na 2022 rok jest kontynuacją działań prowadzonych w 

tym roku, jednocześnie jest rozszerzony o nowe inwestycje oparte na nowych programach 

m.in. Polski Ład. Powiedział, że w tym roku będzie zakończona budowa Izby Przyjęć wraz 

z zadaszonym podjazdem dla karetek oraz II część Oddziału Wewnętrznego. Na dzień 

dzisiejszy podpisana jest umowa na remont, modernizację i dobudowę nowego skrzydła 

Oddziału Psychiatrycznego z terminem wykonania do końca 2022 roku. Została udzielona 
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promesa na wszczęcie procedury przetargowej na termomodernizację i zniesienie barier 

architektonicznych (budowa windy) w Przychodni przy ulicy Milewskiego. Zakres robót: 

wymiana stolarki budowlanej (okna, drzwi), docieplenie ścian, budowa dodatkowej klatki 

schodowej, windy, zainstalowanie paneli fotowoltaicznych oraz pomp ciepła. Została 

również udzielona promesa na budowę lądowiska dla helikopterów Lotniczego Pogotowia 

Ratunkowego przy Szpitalu Ogólnym w Kolnie. Wstępnie miasto Kolno zobowiązało się do 

przekazania na okres 5-ciu lat części swoich gruntów pod budowę lądowiska. W tej sprawie 

przygotowywane jest porozumienie, na mocy którego Powiat zrekompensuje władzom 

miasta wartość przekazanego gruntu. Zarząd Powiatu wyraził również zgodę na wykonanie 

dokumentacji projektowej na budowę budynku Zespołu Opieki Leczniczej(ZOL) przy 

szpitalu. Środki na wykonanie tej inwestycji są zabezpieczane w ramach obowiązujących 

programów. 

W ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w tym roku została podpisana umowa z 

wykonawcą na remont drogi nr 1883B (Czerwone-Kozioł-Łacha-Zimna-Leman-Ksebki-

Cieloszka). Wykonanie tej drogi przewiduje się w 2022 roku. W ramach tego programu 

planowany jest remont drogi nr 1895B (Rogienice Wielkie- Rogienice Wypychy, Kołaki 

Wietrzychowo-Mały Płock). W ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  i Funduszu 

Inwestycji Lokalnych podpisana została umowa z wykonawcą na wykonanie drogi nr 1829B 

(Romany do drogi wojewódzkiej DW648). W ramach Polskiego Ładu udzielono promesy 

na remont, modernizację i przebudowę drogi nr 1830B na odcinku Stawiski – Jurzec 

Włościański. Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami wystosowane zostało pismo do 

Marszałka o przyznanie dodatkowej kwoty w wysokości 1mln. 250 tys. zł na realizację tej 

inwestycji. W odpowiedzi zapewniono, że środki te znajdą się w budżecie na 2022 rok. 

Dodatkowo zlecono opracowanie dokumentacji projektowych na dwie drogi: dokończenie 

ulicy Kolejowej (1,5km) i ulicy Marii Konopnickiej (1,5km). W ciągu roku Zarząd będzie 

występował o wykonanie dodatkowych dokumentacji na budowę innych dróg. W połowie 

roku należy zastanowić się nad zwiększeniem zakresu robót przy zimowym utrzymaniu 

dróg, w kontekście zwalczania gołoledzi, co będzie wymagało większych środków 

finansowych na przygotowanie piaskosoli i zakup dodatkowego sprzętu ze zwiększeniem 

zatrudnienia. Projekt zakłada również wykonanie dokumentacji na rozbudowę siedziby PZD 

w Kolnie w celu poprawienia warunków socjalnych pracowników.  

Starosta powiedział, że w tym roku w ZST w Kolnie został zakończony projekt „Nowy 

wymiar kształcenia zawodowego w Zespole Szkół Technicznych w Kolnie” i planuje się 

wykonanie dokumentacji projektowej nowej sali gimnastycznej. W Liceum 

Ogólnokształcącym planuje się wykonanie windy osobowej. Na dzień dzisiejszy został 

złożony wniosek do PFRON o dofinansowanie tego zadania.  

W siedzibie Starostwa Powiatowego w Kolnie planowana jest budowa windy osobowej oraz 

dofinansowanie jej ze środków zewnętrznych np. PFRON.  

Ponadto złożone zostały 4 wnioski o modernizację dróg powiatowych. W przypadku 

zaakceptowania tych wniosków będą proponowane do sfinansowania z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg i wprowadzenia do planu budżetowego na 2022 rok. 

Na zakończenie Starosta Tadeusz Klama powiedział, że budżet na 2022 rok jest dobrym 

budżetem, dzięki szybko i sprawnie podejmowanym decyzjom oraz dzięki temu, że wpisuje 

się w programy zewnętrzne, które pozwalają te inwestycje finansować i realizować. 

 

Następnie Skarbnik Powiatu Anna Olszak przedstawiła Uchwałę Nr RIO.II-00310-81/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 9 grudnia 

2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Kolneńskiego 

na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetowego. Z 

przedstawionej uchwały wynikało, że projekt uchwały budżetowej na rok 2022 został 

zaopiniowany pozytywnie, z zastrzeżeniami w zakresie kwoty przychodów wewnętrznych 

możliwość sfinansowania przedstawionego w tym projekcie deficytu budżetowego.  
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(kopia w/w uchwały stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony przez Zarząd Powiatu projekt budżetu 

powiatu na 2022 r., nie wnosząc uwag.  

(opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu) 

 

Dyskusji nie podejmowano, Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poddał pod 

głosowanie projekt budżetu powiatu na rok 2022 r., który został przez Radę Powiatu 

Kolneńskiego przyjęty, w głosowaniu jawnym imiennym - 14 gł. „za” tj. jednogłośnie.  

(Uchwała Nr XXXIII/263/21 w sprawie uchwalenia budżetu powiatu kolneńskiego na 

rok 2022 stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kolneńskiego na lata 2022 – 2028 przedstawiła Skarbnik Powiatu Anna Olszak. Objaśnienia 

przyjętych wartości stanowi załącznik Nr 3 do uchwały. 

 

Następnie Skarbnik Powiatu Anna Olszak przedstawiła Uchwałę Nr RIO.II-00311-81/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 9 grudnia 

2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kolneńskiego na lata 2022 – 2028, z której wynikało, że projekt 

uchwały został zaopiniowany z zastrzeżeniami w zakresie kwoty przychodów 

wewnętrznych.  

(kopia w/w uchwały stanowi załącznik do protokołu)  

 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty 

poinformował o pozytywnej opinii Komisji na temat projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kolneńskiego na lata 2022-2028.  

(opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie, ale nikt z radnych głosu nie zabrał. 

Następnie w głosowaniu jawnym imiennym – 14 gł. „za” tj. jednogłośnie Rada Powiatu 

podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kolneńskiego na lata 2022- 2028.  

(Uchwała Nr XXXIII/264/21 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kolneńskiego na lata 2022-2028 stanowi załącznik do protokołu)  
 

Ad.11. Według wniesionych przez Zarząd Powiatu projektów uchwał, po ich przedstawieniu 

i omówieniu na sesji, Rada Powiatu podjęła: 

 

1) Uchwałę Nr XXXIII/265/21 w sprawie zmian w budżecie powiatu kolneńskiego na 2021 r. 

– w głosowaniu jawnym imiennym 14 gł. „za” tj. jednogłośnie, wg projektu 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji 

Budżetu i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława 

Wiszowatego. Objaśnienia dokonanych zmian stanowi załącznik Nr 5 do uchwały. Dyskusji 

nie podejmowano. 

 

2) Uchwałę Nr XXXIII/266/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kolneńskiego na lata 2021-2029 – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji 

Budżetu i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława 

Wiszowatego. Objaśnienia wprowadzonych zmian zawarto w załączniku Nr 3 do uchwały.   
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3) Uchwałę Nr XXXIII/267/21 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie garażu w drodze 

bezprzetargowej – w głosowaniu 13 gł. „za” przy jednym głosie „przeciw” wg projektu 

przedstawionego przez Panią Barbarę Zakrzewską inspektora w Wydziale Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i 

Rozwoju Gospodarczego przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji Monikę 

Stachelską. Pani Barbara Zakrzewska poinformowała, że Państwowy Powiatowy Inspektor 

Sanitarny w Kolnie zwrócił się z wnioskiem o zawarcie umowy najmu pomieszczenia 

garażowego, znajdującego się w budynku usytuowanym na działce 1645/2 o pow. 0,3208 

ha, położonym w Kolnie przy ul. Wojska Polskiego 20. Poprzednia umowa najmu garażu 

o powierzchni 24,40 m2 została zawarta na okres trzech lat, począwszy od 1 stycznia 2019 r. 

(obowiązuje do 31 grudnia br.). Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna w Kolnie 

posiada samochód służbowy, jednakże nie dysponuje pomieszczeniem do jego garażowania. 

W związku z tym jednostka zwróciła się z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy najmu 

garażu. Należy zauważyć, że PSS-E jest państwową inspekcją wykonującą ustawowe 

zadania na rzecz mieszkańców naszego powiatu, które nie przynoszą dochodu tej jednostce. 

Zgodnie z przepisami oddanie nieruchomości w najem w trybie bezprzetargowym na 

kolejny okres - czas oznaczony do 3 lat wymaga zgody rady powiatu. Dyskusji nie 

podejmowano. 

 

4) Uchwałę Nr XXXIII/268/21 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem/dzierżawę lokali oraz 

powierzchni reklamowych w drodze bezprzetargowej – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że w dniu 

dzisiejszym na sesji nieobecna jest Dyrektor Szpitala Ogólnego w Kolnie, jednak projekt 

uchwały przedstawiony był na komisji. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego 

Monika Stachelska i poinformowała, że Dyrektor Szpitala Ogólnego w Kolnie przedstawiła 

projekt na Komisji, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dodała, że z informacji 

przedstawionej przez Dyrektora Szpitala wynika, że wzrosną stawki najmu. Dyskusji nie 

podejmowano.   

 

5) Uchwałę Nr XXXIII/269/21 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadające Powiatowi Kolneńskiemu w 2021 r. – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Dyrektora PCPR w Kolnie Krzysztofa 

Sobiewskiego, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji Monikę Stachelską. 

Dyrektor PCPR w Kolnie poinformował, że zmniejsza się środki finansowe z danych zadań, 

ponieważ wnioskodawcy zrezygnowali z przyznanych środków w związku z epidemią. Te 

środki finansowe w kwocie 4 861 zł przenosi się na inne zadanie tj. zaopatrzenie w środki 

ortopedyczne i środki pomocnicze. Dyskusji nie podejmowano. 

 

6) Uchwałę Nr XXXIII/270/21 w sprawie zmiany Powiatowego Programu Profilaktyczno – 

Edukacyjnego dla Dzieci i Młodzieży w Rodzinach Zagrożonych Przemocą w Rodzinie w 

Powiecie Kolneńskim na lata 2021-2025 - w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg 

projektu przedstawionego przez Dyrektora PCPR w Kolnie Krzysztofa Sobiewskiego, przy 

pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego przedstawionej 

przez Przewodniczącą Komisji Monikę Stachelską. Pan Krzysztof Sobiewski poinformował 

m.in., że proponowane zmiany wynikają z zaleceń pokontrolnych Podlaskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Białymstoku. Uwag nie zgłaszano.  

 

(podjęte uchwały załączono do protokołu) 
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Ad.12. Starosta Kolneński poinformował, że Sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 r. zostało zamieszczone na panelu radnego. 

Dopowiedział, że stan bezpieczeństwa na terenie powiatu jest zadawalający. 

Następnie Przewodniczący Rady Michał Kulczewski zapytał o ewentualne pytania i uwagi. 

Radni pytań i uwag nie zgłaszali.  

(Sprawozdanie, o którym mowa stanowi załącznik do protokołu)  

 

Ad.13. Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2021 r. 

przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji Remigiusz Bikowski. Uwag do sprawozdania 

radni nie zgłaszali.  

(Sprawozdanie, o którym mowa stanowi załącznik do protokołu)  
 

Ad.14. Projekt planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2022 przedstawił 

Wiceprzewodniczący Komisji Remigiusz Bikowski. Wniosków i uwag do przedstawionego 

planu kontroli radni nie zgłaszali. W głosowaniu jawnym imiennym - 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie Rada Powiatu zatwierdziła plan kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2022.  

(Uchwała Nr XXXIII/271/21 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej na rok 2022 stanowi załącznik do protokołu) 

 

(Protokół głosowania z dnia 29 grudnia 2021 r., w którym znajdują się wszystkie listy  

z przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

Ad.15. W związku z brakiem interpelacji i zapytań ten punkt stał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad.16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W wolnych wnioskach głos zabrała radna Monika Stachelska i poinformowała, że w dniu 

dzisiejszym Komisja Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego złożyła wniosek w 

sprawie podwyżki wynagrodzeń dla dyrektorów placówek oświatowych powiatu w 2022 

roku. Dodała, że Komisja uznała, że ta grupa zawodowa nie została ujęta dotychczasowymi 

podwyżkami. W związku z tym zwróciła się do Zarządu Powiatu o pozytywne rozpatrzenie 

wniosku.   

 

Następnie głos zabrał radny Roland Andrzej Długozima i wnioskował do Starosty, aby 

wystąpił do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku o postawienie 

dodatkowego oznakowania pionowego nad jezdnią na skrzyżowaniu drogi krajowej nr 63 z 

drogą wojewódzką nr 648. Dodał, że należy postawić oznakowanie nakazujące kierowcom 

jadącym od m. Kąty oraz od m. Korzeniste na zwrócenie uwagi na drogę nadrzędną. 

Wspomniał, że takie oznakowanie wyeliminowałoby wypadki, uchroniło życie ludzkie oraz 

ograniczyłoby koszty Państwowej Straży Pożarnej w związku z wyjazdami do kolizji.   

 

Głos zabrał Starosta Tadeusz Klama i powiedział, że jeśli chodzi o wniosek radnej Moniki 

Stachelskiej to w budżecie powiatu na 2022 r. zaplanowane są 8% podwyżki. W ciągu roku, 

po rozstrzygnięciu inwestycji wrócimy do rozmów na temat zwiększenia płac, m.in. być 

może one obejmą również dyrektorów placówek oświatowych lub zostaną podniesione im 

dodatki funkcyjne.  

Następnie Starosta odpowiedział na wniosek radnego Rolanda Andrzeja Długozima i 

powiedział, że wpłynęła odpowiedz Generalnego Dyrektora Dróg w sprawie dodatkowego 

oznakowania pionowego i poziomego na skrzyżowaniu drogi krajowej nr 63 z drogą 

wojewódzką nr 648, i na chwilę obecną należy czekać.  
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Kolejno radny Stanisław Wiszowaty powiedział, że Starosta wspomniał o budowie ronda w 

kolnie 

Kolejno radny Stanisław Wiszowaty wspominając o budowie ronda w Kolnie dodał, że przy 

realizacji tej inwestycji należałoby uregulować sprawę ul. Sobiewskiego, żeby PZDW 

przejęło te ulicę i wówczas droga ze Stawisk  do Turośli przebiegałaby w jednej linii, byłby 

to ciąg drogi krajowej. 

Następnie radny Stanisław Wiszowaty wnioskował, aby przy przygotowywaniu 

dokumentacji technicznych na remont dróg powiatowych wziąć pod uwagę odcinek od 

mostu w miejscowości Grabowo do miejscowości Świdry. 

Starosta Tadeusz Kama odpowiadając na wnioski radnego Stanisława Wiszowatego 

powiedział, że jeśli chodzi o sprawę przejęcia ul. Sobiewskiego w Kolnie przez PZDW to 

rozmowy w tej sprawie trwają. Jednak do tych rozmów wrócimy po zakończeniu tej 

inwestycji, jaka będzie forma przejęcia – jeszcze nie wiadomo. Dodał, że to zadanie będzie 

odciągnięte w czasie, ponieważ obecnie trwają prace nad przygotowywaniem umów w 

sprawie obwodnic.     

Jeśli chodzi o odcinek drogi od mostu w m. Grabowo do m. Świdry to dokumentacja 

techniczna na remont tego odcinka jest przygotowana. Jeśli powiat nie otrzyma 

dofinansowania na ten cel z Funduszu Rozwoju Dróg, wówczas ten temat będzie ponownie 

omawiany.  

Następnie radny Zdzisław Szymański odnosząc się do remontu tej drogi, wnioskował, aby 

zjazd z Via Baltica połączyć z drogą do m. Świdry, jest to odcinek drogi ok. 40-50 metrów. 

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Michał Kulczewski podziękował radnym za 

współpracę w 2021 r. oraz złożył wszystkim życzenia Noworoczne. 

 

Więcej wniosków i oświadczeń radni nie składali. 

 

(Nagranie z sesji Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 29 grudnia 2021 r. znajduje się w 

BIP i na stronie internetowej powiatu) 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 

obrad XXXIII Sesji Rady Powiatu Kolneńskiego.  

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Michał Kulczewski 

Protokół sporządziła: 

Karolina Wysocka 


